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REPUBLIKA HRVATSKA 

SREDNJA ŠKOLA OTOČAC 

 

KLASA: 007-04/23-01/02 

URBROJ: 2125/37-04-23-03 

Otočac, 27. travnja 2023. 

 

S K R A Ć E N I  Z A P I S N I K 

 

s 30. sjednice Školskog odbora Srednje škole Otočac održane 27. travnja 2023. godine 

s početkom u 13.15 u prostoru Srednje škole Otočac, Ćirila i Metoda br. 2 

 

Nazočni članovi: Vera Atalić, Vlatka Gašparović, Renata Hodak, Katarina Ostović Cvitković, 

Maja Pezelj Mandarić, Damir Rogić 

 

Opravdano izostali: Ivana Šimatović 

 

Nazočno je šest članova. 

 

Ostali nazočni: Adela Rukavina - ravnateljica Škole, Slavica Glumičić – voditeljica računovodstva 

 

Zapisničarka: Snježana Oršanić 

 

Predsjednica Školskog odbora, gospođa Maja Pezelj Mandarić, pozdravlja prisutne i utvrđuje da je 

na sjednici prisutno šest članova Školskog odbora.  

Predsjednica Školskog odbora predlaže sljedeći  

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika s 29. sjednice Školskog odbora 

2. Razmatranje Prijedloga II. Izmjena i dopuna Financijskog plana za 2023. godinu te 

donošenje odluke o istom 

3. Razmatranje zamolbe za korištenje sportske dvorane te donošenje odluke o istom 

4. Možebitno 

 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 
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Ad 1. Zapisnik s 29. sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen.    

Ad 2. Školski odbor jednoglasno donosi odluku o prihvaćanju II. Izmjena i dopuna Financijskog 

plana Srednje škole Otočac za 2023. godinu. 

Ad 3. Školski odbor jednoglasno prihvaća zamolbu Taekwondo kluba „Gacka“ za korištenje 

sportske dvorane 6. svibnja 2023. godine. 

Ad 4.  Predsjednica Školskog odbora otvara raspravu. 

Ravnateljica članove Školskog odbora informira o tome da smo ovaj tjedan domaćini Erasmus+ 

projekta. Stiglo je 13 nastavnika i devet učenika iz Mađarske, Portugala i Turske. Imaju bogato 

organizirani boravak. Obići će Plitvička jezera, Opatiju i Rijeku, Smiljan i okolicu Otočca. Sljedeće 

su aktivnosti putovanja u Portugal i Mađarsku. 

Gospođu Veru Atalić zanima u kojoj je fazi program za zanimanje frizer. Ravnateljica napominje 

da smo rebalansom od Ličko-senjske županije dobili 18.184,80 €. Također, napominje da još 

čekamo odobrenje Ministarstva za početak izvođenja novog programa, da 25 godina nije otvoren 

novi program u Srednjoj školi Otočac i da treba ulagati u obrazovanje. 

Predsjednica Školskog odbora napominje da naši maturanti imaju u subotu maturalnu zabavu. 

Kako više nije bilo tema za raspravu, predsjednica Školskog odbora pozdravlja prisutne i završava 

sjednicu. 

 

Završeno u 13.45. 

 

 

Zapisničarka                Predsjednica Školskog odbora 

 

Snježana Oršanić, oec.                                                      Maja Pezelj Mandarić, dipl. oec. 


